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   -סיכום דיון-

 06/2023מס'  4/6/2023מיום  פרוטוקולאישור [  1]

   .2023/06מס'   23/6/4אישור פרוטוקול מליאה מיום  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 

 מיזמים קהילתיים כלכליים[ 2]

ארגון  כלכליים, אך לפני כן תבוצע סקירה על  -קהילתייםהמיזמים  את המיד יוצגו    ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 מעברים.  

נעים מאוד. בחצי השנה האחרונה אני מנהלת את מעברים נגב צפוני, שהוא    [:מנהלת מעברים]  מיכל שני

קהילתי במגזר הכפרי. מדובר בשותפות של הרשויות בני שמעון, שער הנגב  -ארגון המתעסק בפיתוח כלכלי

תעסוקתיים   מענים  בונה  הארגון  צוות  הרווחה.  במשרד  קהילתית  לעבודה  מהשירות  תקצוב  לצד  ויואב, 

פרטנית,   הכלכליברמה  החוסן  את  להגביר  כדי  ומרחבית  היתר  - יישובית  בין  התושבים.  של  אנו  קהילתי 

עוסקים בעולם היזמות והעסקים הקטנים על ידי הפעלת קהילת עסקים  מבצעים ייעוץ לפיתוח קריירה,  

קהילתי, במטרה לחבר בין  -. לארגון חזון לפיתוח כלכליעצמאיים, וכן עוסקים בקשרי מעסיקים ושותפויות

. מזמינה את החברים  התחומים ולהשתמש בנכסים הקיימים במרחבי היישובים לטובת פיתוח חוסן כלכלי

 השתמש בשירותיו.  עקוב אחר פעילות הארגון, ולעודד את התושבים לל להתעדכן ו

המועצה[: ]ראש  זמיר  שפועלות    ניר  לתכניות  ייעודי  תקציב  ישנו  האסטרטגית  מהתכנית  חלק  כי  מזכיר 

לאורה. לאחר שהתכנית המועמדת עוברת את תהליך הבדיקה הנדרש, היא עולה לאישור המליאה. ישנם  

 תכנית מטעם מעברים, ותכנית מטעם ותיקי בני שמעון.  -שתי תכניות רלוונטיות לאישור

קהילתי במעברים נגב צפוני. במסגרת התכנית מבקשים לפרסם  -אני רכזת פיתוח כלכלי   [:מעברים]  בת חן

קהילתיים. על המיזמים לעסוק בתחומי מימוש פוטנציאל תעסוקתי  -קורא לפיתוח מיזמים כלכליים   קול

שני   ייבחרו  ההצעות  ומתוך  הקורא,  לקול  לגשת  מוזמנים  המועצה  יישובי  כלל  השתכרות.  יכולת  ומיצוי 

צורך קהילתי,  העקרונות המנחים לבחירת המיזמים הינם: מענה על  מיזמים שילוו ויתוקצבו על ידי הארגון.  

ערך כלכלי, מודל הפעלה קהילתי, חיבור לנכסים מקומיים וקהילתיים, רב שימושיות ותשוקה ומחויבות  

 למיזם. 

בנוגע לתקצוב, בשיתוף עם החברה הכלכלית ועם אגף יישובים, הוחלט על    [:מנהלת מעברים]  מיכל שני

המעטפת והליווי יינתנו באופן  בין שני המיזמים שייבחרו.    שווה בשווה  ש"ח, שיתחלק  60,000תקציב בסך  

 מלא על ידי הארגון.  

 . 4/6/2023מיום  6/23מליאת המועצה מאשרת את פרוטוקול סיכום מליאה מס'   החלטה: 
 

 אושר פה אחד



   

 האם ישנו מספר מינימום של אנשים הנדרשים להיות בכל מיזם?  [:נציגת שובל ]  חסיה ישראלי

נדרש להיות מוביל למיזם. הערך הקהילתי של המיזם ייבחן, במטרה לתת מענה לכמה    [:מעברים]  בת חן

 . הדברים מפורטים בהרחבה גם בקול הקורא.שיותר תושבים

 התקציב ימומש עבור דברים ספציפיים, או שהוא באופן כללי עבור המיזם?  :אסף לה גנק ]נציג להב[

חן הזוכים  [:מעברים]  בת  המיזמים  בחירת  החברה    לצורך  של  משותפת  וועדה  תתכנס  הקורא,  בקול 

 . לאחר הבחירה יוגדר אופן מימוש התקציב עבור המיזמים הזוכים. הכלכלית, אגף יישובים והארגון

 תוכלו להציג דוגמה למיזם רלוונטי?  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

א לאורך כל שעות  שנמצאים בשימוש שאינו מל  לדוגמה, במספר יישובים ישנם מבנים  [:מעברים]  בת חן

היום, כמו ספריה. את המבנים הללו אפשר לשדרג ולהפוך למרחבי עבודה קהילתיים, שיאפשרו לתושבים  

 להגיע לעבוד מהמקום. ניתן להשתמש במבנים גם לטובת הרצאות ואירועים נוספים.  

שני מעברים ]  מיכל  ניתן    [:מנהלת  בעלי  בנוסף,  מול  שיפעלו  ביישובים  ייעודיים  תפקידים  בעלי  להגדיר 

 העסקים ביישוב.  

 המיזם יכול להיות גם של אנשים פרטיים מתוך היישוב?  יניב יפת ]נציג נבטים[:

חן להגשה לקול הקורא הוא קבלת הסכמה של מנהל הקהילה של    [:מעברים]   בת  כן, אך אחד התנאים 

בסופו של דבר, המיזם יובל על ידי אדם    היישוב. המטרה היא להבטיח שלמיזם ישנו ערך קהילתי מובהק.

 ספציפי מהיישוב, שיקבל את הליווי והמעטפת מהארגון.  

כי    [:מנהלת מעברים]  מיכל שני  לציין  יוגשו הצעות רבות  חשוב  ליזמות, כך שגם אם  בית  הוא  מעברים 

 למיזמים, הארגון יוכל לסייע לאלה שלא ייבחרו במסגרת הקול הקורא באפיקים אחרים. 

אני חושבת שדווקא בתקופה זו, של הרחבת היישובים, ישנו פוטנציאל רב של    [:נציגת שובל ]  חסיה ישראלי

 ול בקהילות ולייצר השפעה. אנשים חדשים שיכולים לפעבעלי תפקידים ו

המועצה[:  ]ראש  זמיר  יישובים    ניר  אגף  של  בדיקה  יעברו  המיזמים  כלל  מקרה  בכל  כי  מדגיש  אני 

ואסטרטגיה, כך שהתקציב ימומשו בצורה ראויה. הפרויקט מבוצע בהתאם לנהלי המועצה ועל פי ההגדרות  

 שנקבעו למימוש התקציב האסטרטגי. 

פרויק תקצוב  את  לאשר  קהילתיים  מבקשים  למיזמים  קורא  קול  לטובת  מעברים  ארגון  עם  משותף  ט 

 ש"ח, כפי שהוצג.  60,000כלכליים, בסך של 



   

 

אני רוצה להודות לארגון מעברים על ביצוע יום עיון לפורום    קרואני ]מנכ"ל בני שמעון ייזום ופיתוח[:דרור  

 מנכ"לים, שהיה מצוין.  

 *מיכל שני ובת חן עזבו את הישיבה. 

 הרחבת תכנית אסטרטגית לעמותת ותיקי בני שמעון[ 3]

 מדובר בתכנית נוספת תחת אותו הנושא.   ניר זמיר ]ראש המועצה[:

ב  איתן הס ]אגף יישובים[: בקשה לתקצוב במסגרת התכנית האסטרטגית. מזה זמן רב מתקיים  מדובר 

ויסודי, הכולל למידה ממקומות  בנושא הגיל השלישי במועצהתהליך אסטרטגי   . מדובר בתהליך מרשים 

  היישובים, קיום ראיונות עם בעלי עניין ביישובים וקבוצות מיקוד. אחרים, צוות רחב הכולל נציגות מכלל  

התרחב במהירות וכולל    התוצר המיידי שעלה מהעבודה שבוצעה, הוא הצורך בהרחבת התהליך. התהליך

נעשתה פניה  כתוצאה מהצורך בהרחבת התהליך,  גם צורך במענה בריאותי, תחבורתי ותחומים נוספים.  

ש"ח, בנוסף לתקצוב שכבר אושר    17,500ים ואסטרטגיה. התקציב המבוקש הינו  לקבלת תמיכה מאגף יישוב

 בעבר. 

התהליך הלך והתרחב, והאנשים המטפלים בגיל השלישי ביישובים הביעו    [:נציגת שובל ]  חסיה ישראלי

היענות עצומה. כעת ישנו מסמך ייעודי לכל יישוב, המפרט את הצרכים שעלו מתוך השיח. התקציב המבוקש  

בין היתר להרחבת העסקתה של היועצת המלווה את התהליך.  י כי מהשיח שהתקיים מול  שמש  מציינת 

להתקבל   הנדרשים  ושירותים  מהמועצה  להתקבל  הנדרשים  שירותים  של  המאפיינים  עלו  התושבים 

מהיישוב, דבר שמתקשר גם להחלטה על הקמת מבנה רב תכליתי. בנוסף, נושא מרכזי שעלה כטעון שיפור  

עיבוד המידע צפוי להסתיים  הסנכרון בין כלל הגורמים המטפלים בגיל השלישי ביישובים ובמועצה.  הוא  

 בחודש אוקטובר, ואני בטוחה כי ניתן יהיה ללמוד ולהפיק לקחים רבים מהמידע הרב שנאסף.  

]ראש המועצה[:נ ותקצוב בסך    לגיל השלישימבקשים לאשר את הרחבת התכנית האסטרטגית    יר זמיר 

 ש"ח, כפי שהוצג.   17,500

  

 אזור כרמית מיתר  –להתאמת גבולות בין שטח שיפוט למרחב תכנון אישור [  4]

תקצוב פרויקט משותף עם ארגון מעברים לטובת קול  מליאת המועצה מאשרת את   החלטה: 
 ש"ח, כפי שהוצג.  60,000קורא למיזמים קהילתיים כלכליים בסך של 

 
 אושר פה אחד

הרחבת תכנית אסטרטגית לגיל השלישי ותקצוב בסך מליאת המועצה מאשרת את   החלטה: 
 ש"ח, כפי שהוצג.  17,500

 
 אושר פה אחד



   

מדובר ביוזמה של לשכת התכנון הארצית באגף הרגולציה, להתאמה בין גבולות    יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

אי   ישנן  בהם  במקומות  השניים.  בין  התאמה  אין  כי  התגלה  בהם  במקומות  התכנון,  למרחב  השיפוט 

 את ביצוע ההתאמה כנדרש. התאמות, מליאת המועצה נדרשת לאשר 

כ  - דובר בשני מרחביםמ  [:מנהלת הועדה ]  לימור קוטר חול, שהוא אזור השיפוט הנמצא תחת משרד  קו 

ו שהוא  הפנים,  כחול,  התכנון.המרחב  קו  מנהל  תחת  ונמצא  לפעול,  יכולה  המועצה  בו  האזורים    תכנון 

הדורשים התאמה הם באזור כרמית, השייכים למועצה מקומית מיתר. גם המועצה המקומית מיתר קיבלה  

ופורסם, וכעת נדרש לבצע התאמה טכנית    2020נת  החלטה לביצוע ההתאמה. שטח השיפוט הועבר כבר בש

 של הקו. הדבר יעלה לאחר החלטת המליאה לדיון במועצה הארצית.  

 מדובר בעצם בהתרחבות השטח? [:נציגת שובל ]  חסיה ישראלי

במקרה שלנו מדובר בהעברה וצמצום של השטח, שיועבר לטובת החיבור בין    [:מנהלת הועדה]  לימור קוטר

 כרמית ומיתר.  

המטרה היא לאפשר רציפות בין כרמית ומיתר, ומדובר בהחלטה שכבר התקבלה    יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

מדובר בחלק מאזור התעסוקה  בעבר על ידי המועצה, אך כעת נדרשת גם ההתאמה הטכנית של הקווים.  

 ת.שוק

ככל ויעלו בקשות נוספות להתאמות, מטעם רשויות גובלות למועצה, גם הן    [:מנהלת הועדה ]  לימור קוטר

 יעלו לאישור המליאה בהתאם. 

אזור כרמית    - מבקשים לאשר את התאמת הגבולות בין שטח שיפוט למרחב תכנון  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 מיתר, כפי שהוצג. 

 

 אישור תכנית שלב ג' גבעות בר   -מעל סדר היום[ 5]

ישנו סעיף נוסף, שלא הופיע בסדר היום אך עלה בוועדה המקומית ודורש את    [:מנהלת הועדה ]  לימור קוטר

יחידות    209התכנית עוסקת בעיקר במגורים, וכוללת הוספת    בר.  תכנית שלב ג' של גבעות  -אישור המליאה

. לאורך השנים התבקשנו לצמצם את התכנית, וזוהי  שנים  10-הליך התכנון של התכנית החל לפני כ  .דיור

"חלופת הפרפר". התכנית מיוחדת מכיוון שמכילה תמהיל   - ה שנבחרה בשיתוף היישוב וועדת הבינויהחלופ

 גדלים שונים של מגרשים.  

 מה כרגע הסטטוס של הוועדה המחוזית?  תומר רכטמן ]נציג משמר הנגב[:

אזור   -את התאמת הגבולות בין שטח שיפוט למרחב תכנוןמליאת המועצה מאשרת   החלטה: 
 כרמית מיתר, כפי שהוצג.  

 
 אושר פה אחד



   

בהסכמה ותוך מאמץ  עבר בקושי. זוהי ההצעה שגיבשנו עם היישוב, והיא עברה    יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

   רולינג לעבור גם את הוועדה המחוזית.-את משרד השיכון, והיא צפויה אחרי פרה

הדרישה לציפוף מופיעה בכל התכניות שלנו. בחלק הצפוני התקבל אישור    [:מנהלת הועדה]  לימור קוטר

 הם. ממתכנן המחוז להוסיף בית עלמין יישובי, מאחר ולגבעות בר אין בית עלמין המשויך אלי

עבדנו המון על התכנית, והאישור שלה הוא רגע היסטורי. מבקשים לאשר את    יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

 תכנית שלב ג' גבעות בר. 

 

 .לימור קוטר עזבה את הישיבה*

החלטה על המודד הכללי    –   לרשויות המקומיות ומספר נציגים במליאה החדשהעדכון על הבחירות  [  6]

 2023בחירות 

ואסטרטגיה[: יישובים  אגף  ]מנהל  זיידנברג  לרשויות    31.10.23בתאריך    איתי  הבחירות  יתקיימו 

נושאים: רשות המועצה, מליאת    3המקומיות. בהקשר של המועצה שלנו, זוהי אפשרות לקיים בחירות עבור  

התהליכים  המו כלל  את  המפרטת  מצגת  הופצה  והתושבים  היישובים  לכלל  מקומיים.  וועדים  עצה 

הרלוונטיים. נמצאים כעת בשלב משמעותי, של סגירת רשימת התושבים שתהפוך בסופו של דבר לפנקס  

הבוחרים. למליאת המועצה יש אפשרות בכל שלב לקבוע מודד, שמשמעותו היא סכום שעל פיו נקבע מספר  

 המליאה מכל יישוב. המועצה באופן מסורתי לא קבעה מודד בעבר.  חברי

 משמעות המודד היא מספר בעלי זכות ההצבעה המייצגים אדם אחד.   יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

הנחת העבודה היא כי המועצה לא תקבע מודד גם הפעם.    איתי זידנברג ]מנהל אגף יישובים ואסטרטגיה[:

  -בעלי זכות הצבעה  750במידה ולא קובעים מודד, יש לפעול על פי החוק של משרד הפנים, שמגדיר כי מעל  

אוטומטי באופן  נציגים  שני  יהיו  כאלהליישוב  יישובים  שני  במליאה  ישנם  כיום  וחצרים.    -.  הנגב  משמר 

נבטים, בית קמה וגבעות    - יישובים חדשים שלהם יהיו שני נציגים  3להתווסף  בבחירות הקרובות צפויים  

, התושבים יכולים לבצע  הבוחרים הראשוני פורסם ונמצאים כעת בשלב הגשת ערעורים ותיקונים  פנקס בר.  

יתכן כי לאחר הסגירה הסופית של הרשימה גם קיבוץ דביר יתווסף ליישובים  העברת כתובת במשרד הפנים.  

  נציגים במליאה. האפשרות לקביעת המודד רלוונטית עד תחילת החודש הבא.  2שלהם 

ממליצים לאשרר את ההחלטה שהתקבלה במליאה לפני הבחירות הקודמות,    יר זמיר ]ראש המועצה[:נ

 שלא לקבוע מודד, ולפעול על פי הגדרת משרד הפנים.  

חברי מליאה    15קבלת ההחלטה משמעותה היא כי במקום    איתי זידנברג ]מנהל אגף יישובים ואסטרטגיה[:

יישובים במועצה   6בנוסף, ישנם המליאה. חברים, דבר המהווה יתרון מבחינת איוש הוועדות של  18-יהיו כ

 את תכנית שלב ג' גבעות בר, כפי שהוצגה. מליאת המועצה מאשרת   החלטה: 
 

 אושר פה אחד



   

בהם מוכרת זהות וועדים, משמעות הדבר היא כי לא מתקיימות ביישוב בחירות לוועד המקומי, והיישוב  

זכאי להגיש באופן אוטומטי את מזכירות היישוב כרשימה מוסכמת לוועד המקומי, באופן המוכר על ידי  

אגודה חקלאית, לכן ביישובים בהם ישנה אגודה קהילתית    משרד הפנים. סוגיה זו רלוונטית רק אל מול 

משמעותית לצד אגודה חקלאית, התנאי להחלת זהות וועדים היא כי מספר חברי האגודה החקלאית יהיו  

יישובים בבחירות    6-זהות הוועדים שחלה במעל מחצית מחברי היישוב. על פי הנתונים הקיימים, נראה כי  

מוחלט בהסכמה    - ישנם יישובים בהם ישנה זהות פרסונליתבחירות הקרובות.  הקודמות תמשיך ותחול גם ב

כוועד מקומי.    על הגשת רשימה אחת בלבד כך שאין בחירות בפועל, ולאחר מכן ישנה הצהרה על וועד האגודה

 מחברי היישוב זכאית להתמודד בבחירות. 2%באופן כללי, כל רשימה הזוכה לתמיכה של 

]ראש  נ זמיר  כל    המועצה[:יר  על  מספר מתמודדים  ואין  במידה  וחברי המליאה,  מבחינת ראש המועצה 

 נבחר באופן אוטומטי.   )האדם במקום הראשון של הרשימה המתמודדת( תפקיד, המועמד היחידי

ואסטרטגיה[: יישובים  אגף  ]מנהל  זידנברג  בפורום    איתי  גם  בהרחבה  יוצג  נציגי המליאה  בחירת  נושא 

וה הקהילה  הקרוב.  מנהלי  ליוזמת  מזכירים  הצטרפה  ואת  50-50המועצה  המליאה  את  להפוך  בשאיפה   ,

 הוועדים המקומיים ליותר שוויוניים מבחינת הייצוג המגדרי. 

 

 שמות רחובות בגבעות בראישור [  7]

רחובות בגבעות בר. וועדת השמות אישרה את  מדובר באישור טכני של שמות    טל קליינר ]אגף יישובים[:

 שינוי השמות ביישוב. העדכון יועבר למשרד הפנים. 

 מבקשים לאשר את שמות הרחובות בגבעות בר.  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 

 2023לפינוי פסולת אשרור חוק עזר  [  8]

( יש  המ  :(19:48דוברת  בחודש מרץ השנה.  במליאה  שינוי שם החוק, שאושר  ליאה מתבקשת לאשר את 

 .   2023לשנת  2021לעדכן את שם החוק משנת  

 . 2023מבקשים לאשרר את חוק עזר לפינוי פסולת  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

)ד( לצו המועצות המקומיות  17מאשרת לפעול בהתאם לקבוע בסעיף מליאת המועצה   החלטה: 
לפיה יהיה כל אזור בתחום המועצה האזורית זכאי לבחור נציג אחד  ,1958)מועצות אזוריות( תשי"ח 

 נציגים למועצה.  2זכאי לבחור , יהיה 750בלבד למועצה, ובאזור שמספר הבוחרים עולה על 
 

 אושר פה אחד
 

 אושר פה אחד

 את שמות הרחובות בגבעות בר, כפי שהוצגו. מליאת המועצה מאשרת   החלטה: 
 

 אושר פה אחד



   

 

 עדכון שכר של רינת כהן[ 9]

מבקשים להגדיל את שכרה  רינת כהן היא עוזרת המנכ"ל, מבצעת את תפקידה כראוי.    פלג ניאגו ]מנכ"ל[:

 מכיוון שמדובר במשרת אמון, הדבר דורש אישור מליאה.  משכר מנכ"ל.  40%-ל 37.5%-מ

 

 אישור עבודה נוספת לרונן ניר ומורן נחמיה [ 10]

 לישיבת המועצה הבאה. הדיון בסעיף ידחה  ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 

   וועדות חובה של המליאה[ 11]

מדובר בהערה שהתקבלה בביקורת משרד הפנים שנערכה למועצה, על כך שישנן   ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 וועדות חובה שהמליאה לא איישה.  

מעבר להערה שהתקבלה בביקורת, על חוסר בשלוש וועדות חובה, ישנם מספר   :נציג תאשור[] אדי תורג'מן

של וועדות המליאה: וועדת הנצחה, וועדת מאבק בנגע הסמים והאלכוהול וועדת מיגור    חוסרים באיושים

 אלימות.   

מיגור  ל  המבקשים לאשר את המינויים לוועדות: חסיה ישראלי כחברה בוועד   ניר זמיר ]ראש המועצה[:

נצחת  לה  האדי תורג'מן כחבר בוועדה למאבק בנגע הסמים והאלכוהול ותומר רכטמן כחבר בוועד  אלימות,

 זכרם של נפגעי טרור.  

 

  

 , כפי שהוצג.  2023רת את חוק עזר לפינוי פסולת מליאת המועצה מאשר  החלטה: 
 

 אושר פה אחד

משכר  40%-ל 37.5%-עדכון שכרה של רינת כהן מ מליאת המועצה מאשרת את   החלטה: 
 מנכ"ל, כפי שהוצג.   

 
 אושר פה אחד

דוחה את הדיון בסעיף אישור עבודה נוספת לרונן ניר ומורן נחמיה מליאת המועצה   החלטה: 
 לישיבת המועצה הבאה. 

 
 אושר פה אחד

את המינויים לוועדות המליאה: חסיה ישראלי כחברה  מליאת המועצה מאשרת  החלטה: 
בוועדה למיגור אלימות, אדי תורג'מן כחבר בוועדה למאבק בנגע הסמים והאלכוהול ותומר רכטמן  

 כחבר בוועדה להנצחת זכרם של נפגעי טרור.
 

 אושר פה אחד



   

   

 
 
 
 

 תב"רים [ 12]

 התב"רים הועברו לעיון חברי המליאה.   ניר זמיר ]ראש המועצה[:

 07/2023תב"רים לאישור במליאה 

   

   

 תקציב פיתוח ברוש - 1131תב"ר 

     מאושר עד כה: 

   326,273 העברה מתקציב רגיל 

   68,356 משרדי ממשלה 

   20,000 מוסדות ותרומות 

   3,009,004 קרנות הרשות 

   414,117 הכנסות משלמים 

   3,837,750 סה"כ

 קרנות הרשות  -הפחתה 
                         -

 פיתוח נופי יחדיו  1512העברה לתב"ר   50,000

   3,787,750 סה"כ

   

 תקציב פיתוח תאשור - 1132תב"ר 

     מאושר עד כה: 

   34,952 העברה מתקציב רגיל 

   351,892 ממשלה משרדי 

   21,333 מוסדות ותרומות 

   2,381,801 קרנות הרשות 

   177,889 הכנסות משלמים 

   2,967,867 סה"כ

 קרנות הרשות  -הפחתה 
                      -

 פיתוח נופי יחדיו  1512העברה לתב"ר   100,000

   2,867,867 סה"כ

 
 
  



   

 תקציב פיתוח תדהר  - 1133 תב"ר

     מאושר עד כה: 

   626,674 העברה מתקציב רגיל 

   18,592 משרדי ממשלה 

   21,333 מוסדות ותרומות 

   2,546,031 קרנות הרשות 

   364,101 הכנסות משלמים 

   3,576,731 סה"כ

 קרנות הרשות  -הפחתה 
                         -

 פיתוח נופי יחדיו  1512העברה לתב"ר   50,000

   3,526,731 סה"כ

   

 הצטיידות ביה"ס מבואות הנגב  -  1380תב"ר 

     מאושר עד כה: 

   3,015,860 העברה מתקציב רגיל 

   3,015,860 סה"כ

 2023 - 1815613.910/59מתוקצב בסעיף  300,000 העברה מתקציב רגיל   -הגדלה 

   3,315,860 סה"כ

   

 שוק איכרים בבית קמה  - 1401תב"ר 

     מאושר עד כה: 

   266,339 קרנות הרשות 

   266,339 סה"כ

 מוסדות ותרומות  -הגדלה 
                        

 בהתאם להכנסה בפועל מרמ"י   102,162

   368,501 סה"כ

   

 אזור תעסוקה ותיירות גבעות בר  -  1421 תב"ר

     מאושר עד כה: 

   422,663 מוסדות ותרומות 

   422,663 סה"כ

 בהתאם להכנסה בפועל מהחטיבה להתיישבות  110,712- מוסדות ותרומות  -הפחתה 

   311,951 סה"כ

 

 

 

 

 

 

 

   

 שיפוצי קיץ מוסדות חינוך - 1445תב"ר 



   

     מאושר עד כה: 

   575,000 מתקציב רגיל העברה 

   241,512 משרד החינוך 

   1,707,000 קרנות הרשות 

   2,523,512 סה"כ

   500,000 קרנות הרשות  -הגדלה 

   3,023,512 סה"כ

   

 שיפוץ אולם ספורט משמר הנגב -  1497תב"ר 

     מאושר עד כה: 

   350,000 משרד התרבות והספורט 

   350,000 סה"כ

   50,000 קרנות הרשות  -הגדלה 

   400,000 סה"כ

   

 פיתוח נופי יחדיו -  1512תב"ר 

     תב"ר חדש: 

 קרנות הרשות  -הגדלה 
                        

 200 -, מועצה 50  -, תדהר100 -, תאשור 50 -ברוש  400,000

 סה"כ
                        

400,000    

   

 תחנת הסעה לביה"ס ניצני הנגב -  1513תב"ר 

     תב"ר חדש: 

 משרד התחבורה  -הגדלה 
                        

385,000    

 קרנות הרשות  -הגדלה 
                        

165,000    

 סה"כ
                        

550,000    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 הסדרת דרכי גישה למוסדות חינוך שומריה  -  1514תב"ר 

     תב"ר חדש: 



   

 

 . מבקשים לאשר את התב"רים

 

 דיווחים [ 13]

בנוגע לעיר תילה, עליה דובר רבות בעבר, העמדה הכללית של המועצה היא תמיכה    ניר זמיר ]ראש המועצה[:

בחיזוק ההתיישבות היהודית בנגב, כולל של האוכלוסייה החרדית. ישנה בעיה מבחינת המיקום, שאינו נכון  

ר  ישנה גם הסוגייה הכלכלית, מאחומתאים, ונמצא באזור שטח חקלאי לא מופר. בנוסף, מדובר בשטח נופי.  

עידן    - לקיומם של שני מוקדי אוכלוסייה מוחלשת באזור תעסוקה לא מספיק גדולשהקמת העיר תוביל  

בסופו של דבר המועצה התנגדה, ואיתה גם שאר הרשויות בנגב, בעקבות עמדת כלל מוסדות התכנון    .הנגב

מקור העיר תוכננה  חזק את היישובים הקיימים. באלא ל   - שטוענים כי לא נכון להקים יישובים חדשים בנגב

כיום בנגב ישנם מספר    לאחר לחצים שהופעלו בממשלה הוחלט כי העיר תהיה חרדית.  אך  להיות מעורבת, 

בתי אב חרדים. מדובר בשלב זה בהחלטה להמליץ לממשלה על הקמת העיר,    30,000-פתרונות מתוכננים לכ 

כי במידה והרשויות בנגב יספקו    אך טרם התקבלה ההחלטה על ההקמה עצמה. כמו כן, ישנה אמירה כללית

 ישקלו לבטל את ההחלטה.  מענה מספק לאוכלוסייה החרדית, 

בזמן האחרון התקיימו מספר פגישות של המועצה עם משרדי ממשלה וחברי כנסת. התקיים סיור במועצה  

התקיימה    של בני גנץ, גדי אייזנקוט ואלון שוסטר, שהיה מוצלח. מתוכנן להתקיים גם סיור של יאיר לפיד.

גליל שהוקדשה לנושא  -פגישה עם חברת הכנסת מיש עתיד יסמין סאקס, בעקבותיה התקיימה וועדת נגב

בני שמעון ועידן הנגב. התקיימה פגישה עם חבר הכנסת מהליכוד שלום דנינו, בעקבותיה צפויה להתקיים  

. בדודאים נערכה  גביר בנבטיםכמו כן, נערך ביקור של השר איתמר בן  וועדה כלכלית בנושא בני שמעון.  

 פגישה עם השרה עידית סילמן וצוותה, בנושא הגנת הסביבה. 

בנוגע לגבעות בר וחלוקת דו"חות, ישנה הקפדה יתרה בהתאם להחלטה שהתקבלה. ההחלטה על הפיקוח  

ביישוב נעשתה בעקבות פנייה רשמית שהתקבלה מהוועד. כנהוג, מדובר תחילה במדיניות אזהרה, ולאחר  

ספר חודשים החלת אכיפה מלאה. בעקבות התנגדות רבה שעלתה למהלך, וועד היישוב ביקש לעצור את  מ

באירוע נפרד, התקבל דיווח במשטרה על ידי תושב על חנייה של שני  האכיפה, ולקיים דיון עם המועצה.  

תי. לאחר  לבן באופן שהפריע לתנועה, ובעקבותיה המשטרה הפעילה את כח השיטור המועצ- רכבים באדום

שבעלי הרכבים לא אותרו, ניתנו להם דו"חות. יש לציין כי בגבעות בר ישנה בעיית חנייה חמורה. תושבים  

 משרד התחבורה  -הגדלה 
                    

2,222,468    

 הכנסות משלמים   -הגדלה 
                        

952,487    

 סה"כ
                    

3,174,955    

 התב"רים, כפי שהוצגו.  מליאת המועצה מאשרת את   החלטה: 
 

 אושר פה אחד



   

וישנו מספר רב של השכרות לדיירי משנה, דבר   רבים הפכו את החניות הפרטיות של הבתים למחסנים, 

ייע  וועדת תנועה תבצע פגישה  ודית עם היישוב, לבחינת  שמגדיל את כמות המכוניות בצורה משמעותית. 

בהתאם להחלטת המליאה, הכנסת האכיפה ליישובים היא לפי    לבן.-צמצום השטחים המוגדרים כאדום

כמו כן, ישנה פעילות נפרדת  החלטת וועד היישוב. עם זאת, יש להדגיש כי לא ניתן לבצע אכיפה סלקטיבית.  

 של המשטרה, המבוצעת באופן עצמאי שאינו קשור למועצה. 

הכלכלי  ביו הפיתוח  נושא  את  ולהכיר  להגיע  החברים  את  מזמין  יישובים,  הנהגות  כנס  יתקיים  רביעי  ם 

 ביישובים.  

 בברכה,

  ראש המועצה ניר זמיר, 

_______________________  

 איי בע"מ-חברת סאמיט  נרשם על ידי:
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